
1/10 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XIX/20 

z obrad XIX Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się dnia 26 listopada 2020 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XVIII Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2020 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2021. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Brwilno. (dot. dz. o nr 

ewid. 98/1, 98/2 i 83/6) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Brwilno. (dot. dz. o nr 

ewid. 118/110 i 118/111)  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stara Biała. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego zasad finansowania opieki zapewnianej dzieciom do lat 

3 zamieszkałym na terenie Gminy Stara Biała w żłobkach lub klubach dziecięcych 

znajdujących się na terenie Gminy Gozdowo. 

12. Sprawy różne 

13. Zakończenie obrad. 
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Obrady rozpoczęto 26 listopada 2020 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:56 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. T. Bętlejewski  

2. M. Downarowicz  

3. M. Krajewski  

4. I. Kraska  

5. M. Lewandowska  

6. A. Malanowska  

7. H. Murawski  

8. A. Pawłowski  

9. J. Portalski  

10. K. Portalski  

11. M. Przyczka 

12. J. Sieradzki 

13. Z. Truchlewski  

14. M. Turowska-Burczyńska  

15. M. Wojtalewicz  

 
 
Ad.1. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Małgorzata Edyta Lewandowska – Przewodnicząca 

Rady Gminy. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych co 

stanowi quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta 

oraz pracowników Urzędu Gminy. 

 
 
Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 

obrad. Zapytała, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

Wobec braku wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad.  
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Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 

projekt protokołu z posiedzenia XVIII sesji Rady Gminy. Do momentu rozpoczęcia Sesji nie 

wpłynęła żadna uwaga do protokołu. Następnie zapytała radnych, czy mają zastrzeżenia do 

protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

protokołu z XVIII sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XVIII Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 

(15 głosów „za”). 

 
 
Ad. 4. 

Sprawozdanie Wójta: 

 Został rozstrzygnięty przetarg na budowę drogi w Mańkowie, ale umowa nie została 

podpisana. Prawdopodobnie wykonawcą budowy drogi będzie Przedsiębiorstwo Budowy 

Dróg i Mostów  Wapnopol sp. z o.o. z Płońska a koszt budowy to 304305,69 zł. 

 Zostały otwarte oferty w przetargu na budowę dróg osiedlowych w Maszewie. Ofert było 

14, a najtańsza opiewa na kwotę 720848,09 zł. Należy dodać, że ze względu na trudne 

warunki gruntowe koszt budowy może być inny ponieważ zastosowaliśmy w tym przetargu 

cenę kosztorysową. 

 Samochód dla posterunku Policji Stara Biała został już zakupiony przez Komendę 

Wojewódzką Policji. W najbliższym czasie będzie przekazany policjantom. Gmina 

dofinansowała ten zakup w wysokości 50 tys. zł. 

 W przyszłym tygodniu powinien zostać dostarczony samochód pożarniczy dla OSP 

Bronowo-Zalesie. 

 19 listopada został podpisany protokół odbioru budowy ulic Chabrowej i Irysowej  

w Nowych Proboszczewicach. Koszt budowy tych ulic to kwota 583467, 56 zł. 

 Zostały zamontowane kolejne lampy solarne: 1 lampa w ulicy Ułańskiej w Nowych 

Proboszczewicach, 3 na skrzyżowaniu drogi powiatowej i gminnej w Ogorzelicach, po 1 

lampie przy dwóch wiatach przystankowych w Kruszczewie, 2 lampy w ulicy Różanej  

w Brwilnie. Lącznie w 2020 roku zamontowane zostały 22 lampy. W ulicy Ułańskiej 4 szt., 

w Ogorzelcach 3 szt., w Kruszczewie 2 szt., w Brwilnie w ulicy Różanej 2 szt.,  

w Kowalewku 2 szt., w Miłodrożu 5 szt., w Ludwikowie 4 szt. W poprzednim roku 

zamontowanych zostało 6 lamp w Maszewie Dużym. 

 Trwają prace przy chodniku łączącym ulicę Dębową z Lipnowską w Maszewie Dużym. 
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 Od 14 listopada autobusy komunikacji miejskiej kursują według rozkładów niedzielnych. 

Jest to podyktowane kolejnymi obostrzeniami związanymi z epidemią i obowiązują na 

wszystkich liniach. Jest to decyzja Prezydenta Płocka i Komunikacji Miejskiej. Urząd 

Gminy otrzymał w tej sprawie pismo z Urzędu Miasta Płocka. 

 Z informacji uzyskanej od projektanta wynika, że MZDW w Warszawie ostatecznie 

zaakceptował dokumentację  Rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 559 relacji gr. woj. - 

Brudzeń Duży - Sikórz - Płock od km 45+073.51 do km 46+709.55. Do złożenia wniosku 

o wydanie ZRID-u brakuje jedynie opinii od: 

 Mazowiecki Wojewódzki Konserwator Zabytków ul. Zduńska 13A, 09-400 Płock, 

 Regionalna Dyrekcja Lasów Państwowych w Łodzi ul. Jana Matejki 16 91-402 Łódź, 

 Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska  w Warszawie ul. Sienkiewicza 3 00-015 

Warszawa,  

 Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Warszawie ul. Zarzecze 13b, 03-194 

Warszawa, 

 Zarząd Województwa Mazowieckiego ul. Jagiellońska 26  03-719 Warszawa, 

 Wójt Gminy Stara Biała Ul. Jana Kazimierza 1 09-411 Biała, 

 Zarząd Powiatu Płockiego ul. Bielska 59  09-400 Płock. 

     Otrzymaliśmy odpowiedź, na nasze pismo, od Starosty Płockiego, że na wniosek 

Przewodniczącego Rady Powiatu, Rada Powiatu na wrześniowej sesji wprowadziła do 

budżetu  dwa zadania projektowe : 

1. Rozbudowa skrzyżowania ( budowa skrzyżowania o ruchu okrężnym) drogi 

powiatowej nr 6905 Parzeń – Kamionki – Stara Biała – granica miasta (Płocka) z droga 

powiatową nr 2908W Srebrna – Draganie wraz z budową ścieżki w ciągu drogi 

powiatowej nr 2908W do drogi wojewódzkiej nr 559 na odcinku od km 0+010 do km 3 

+010 o długości 3,000 km. 

2. Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 2908W Srebrna – Draganie na odcinku 

od km 3 + 010 do km 3 +410 0 o długości 0,400 km. 

     W dniach 5 i 6 listopada zastały zawieszone zajęcia w klasach I-III szkoły podstawowej  

w Wyszynie  a w dniach 5-13 listopada zajęcia w przedszkolu w Wyszynie. Było to 

spowodowane zakażeniami koronawirusem i w związku z tym brakiem kadry 

nauczycielskiej do prowadzenia zajęć. Zawieszenie zajęć nastąpiło po pozytywnej opinii 

sanepidu. 

     Zostały zamontowane przez spółkę Energa Oświetlenie lampy w Nowych 

Proboszczewicach, ul. Mazowieckiego (1szt.), ul. Chabrowa i Irysowa (4 szt.),  

w Mańkowie (2 szt.), w Maszewie Dużym, ul. Jodłowa (1szt.), w Miłodrożu (1szt.),  

w Starych Proboszczewicach, ul. Spokojna ( 1szt.), w Ludwikowie (3szt.), W Brwilnie , ul. 

Wiślana (1szt.), w Nowym Bronowie (6szt.). Oprócz Nowego Bronowa wszystkie lampy 

świecą. Musieliśmy zrezygnować z Włoczewa, ponieważ nie uzyskaliśmy zgody 

właścicielki gruntu zgody na montaż 2 lamp i przewodu. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Zapytał na jakim etapie jest projektowanie drogi gminnej Kamionki – Włoczewo. 

 Poprosił o wyjaśnienie, w jaki sposób będzie wykonywana ul. Spółdzielcza w Starych 

Proboszczewicach. 
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Odpowiedź Wójta: 

 Projektowanie ww. drogi jest w trakcie oczekiwania na rejestrację map podziałowych.  

W momencie gdy mapy będą zarejestrowane zostanie złożony wniosek do Starosty  

o wydanie zgody na realizację inwestycji drogowej. Wczesną wiosną powinna zostać 

wydana decyzja. 

 Wyjaśnił, że ul. Spółdzielcza jest ulicą ślepą o długości prawie 900 m. Na odcinku 2/3 

drogi, gdzie znajdują się budynki tworzące zwartą zabudowę droga będzie poszerzona. Na 

pozostałym odcinku ok. 300 m (przy którym znajduje się tylko jedno gospodarstwo rolne) 

droga będzie szerokości istniejącego pasa drogowego ok. 3,5 m. Ten odcinek również 

będzie utwardzony. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki poprosił aby ww. odcinek drogi był również 

utwardzony asfaltem. 

 
Przewodnicząca Rady Małgorzata Lewandowska: 

 Zapytała o termin zrealizowania oświetlenia ulicznego drogi do oczyszczalni ścieków  

w miejscowości Maszewo. W imieniu mieszkańców poprosiła aby zostało to wykonane  

w br. 

Odpowiedź Wójta: 

 Aktualnie dokumentacja techniczna na ten odcinek oświetlenia jest na końcowym etapie. 

Niestety ze względu na usytuowanie zgłoszenie wykonania robót musi być złożone nie 

tylko do starostwa powiatowego ale też do urzędu wojewódzkiego. Niestety czas 

opracowania tej dokumentacji się wydłuża z przyczyn niezależnych od urzędu gminy. Jest 

to spowodowane epidemią i z ograniczeniami w pracy instytucji i urzędów. Czynimy 

starania aby te prace  maksymalnie przyspieszać nie tylko przy opracowywaniu  tej 

dokumentacji. 

 

Radny Mariusz Downarowicz: 

 Zapytał czy na ul. Wiślanej planowane jest oświetlenie solarne, czy podłączone do sieci 

energetycznej. 

Odpowiedź Wójta: 

 Na ul. Wiślanej w Brwilnie projektowane jest tradycyjne oświetlenie podłączone do sieci 

energetycznej. 

 

Radna Iwona Kraska: 

 Zapytała o oświetlenie przystanku w Srebrnej i w Kobiernikach. 

Odpowiedź Wójta: 

 W związku z projektowaniem chodnika w Srebrnej przez Mazowiecki Zarząd Dróg 

Wojewódzkich musieliśmy poczekać, aż dokumentacja zostanie zatwierdzona, aby na 

mapach  były naniesione zmiany. W tej chwili zarówno w jednym jak i drugim przypadku 

oczekujemy na mapy do celów projektowych.  

 

Radny Adam Pawłowski: 

 Zapytał czy jest możliwość aby w niedalekiej przyszłości wymienić okna w ośrodku 

zdrowia w Nowych Proboszczewicach. 

 Zapytał na jakim etapie jest budowa chodnika między ul. Chabrową, a ul. Azaliową  

w Nowych Proboszczewicach. 

 Zapytał o termin ogłoszenia przetargu na montaż oświetlenia ulicznego m.in. w ul. Płockiej 

w Nowych Proboszczewicach. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wymiana okien, może również drzwi, planowana jest w przyszłym roku w ramach prac 

remontowych. 
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 Zostało ogłoszone zaproszenie do składania ofert na zadanie pn. „Budowa chodnika wzdłuż 

ulicy Płockiej w miejscowości Nowe Proboszczewice” (między ul. Chabrową, a ul. 

Azaliową). Do końca roku zostanie podpisana umowa na wykonanie tego zadania.  

 Dokumentacja dot. oświetlenia ul. Płockiej w Nowych Proboszczewicach jest gotowa. 

Czekamy na kompletną dokumentację innych punktów oświetlenia aby ogłosić jeden 

przetarg i jeszcze w tym roku podpisać umowę. 

 
Przewodnicząca Rady wyraziła swoje zadowolenie z decyzji samorządu powiatu  

o projektowaniu i modernizacji skrzyżowania w Białej. 

 
W tym momencie na salę obrad wszedł Gabriel Ferliński - architekt, urbanista – wykonawca 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stara Biała, 

którego powitała Przewodnicząca Rady. 

 
 
Ad. 5. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Gminy Stara Biała na 2020 rok. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. 

Poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem dyskusji i głosowania Komisji 

Budżetowej na posiedzeniu, które odbyło się przed dzisiejszą sesją. Następnie poprosiła  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 169/XIX/20 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2020 rok 

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

 
Ad. 6. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na rok 2021. Stwierdziła, że wszyscy radni 

otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 170/XIX/20 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2021 (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 
Ad. 7. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Brwilno (dot. dz. o nr ewid. 98/1, 98/2 i 83/6). Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali 

projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wójt wyjaśnił, że współwłaściciele w/w nieruchomości zwrócili się z wnioskiem o nieodpłatne 

przekazanie gruntu na rzecz Gminy Stara Biała. Działki stanowią układ komunikacyjny dróg 

dojazdowych do wydzielonych działek budowlanych.  

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 171/XIX/20 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Brwilno (uchwała  

w załączeniu do protokołu). 

 
Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Brwilno. (dot. dz. o nr ewid. 118/110 i 118/111). Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali 

projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wójt wyjaśnił, że ww. działki położone są częściowo na terenie przeznaczonym w planie pod 

drogę wewnętrzną i częściowo na terenie przeznaczonym pod zieleń parkową. Właściciel ww 

nieruchomości zwrócił się z wnioskiem o nieodpłatne przekazanie gruntu na rzecz Gminy Stara 

Biała. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 172/XIX/20 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Brwilno (uchwała w załączeniu 

do protokołu). 

 
Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Maszewo Duże. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie 

poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wójt wyjaśnił, że projekt uchwały dot. odpłatnego nabycia gruntu. Ww. działki stanowią 

fragment układu komunikacyjnego dróg dojazdowych przy terenach budowlanych. Koszt 

wykupu to ok. 26 tys. zł. 

 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 173/XIX/20 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże (uchwała  

w załączeniu do protokołu). 

 
Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stara Biała. 

Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie na prośbę Przewodniczącej 

Rady głos zabrał Gabriel Ferliński - architekt, urbanista – wykonawca Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stara Biała, który krótko omówił 

proponowane zmiany w Studium. 
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Przewodnicząca Rady poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 174/XIX/20 w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stara Biała (uchwała w załączeniu 

do protokołu). 

 
Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego zasad finansowania opieki zapewnianej 

dzieciom do lat 3 zamieszkałym na terenie Gminy Stara Biała w żłobkach lub klubach 

dziecięcych znajdujących się na terenie Gminy Gozdowo. Stwierdziła, że wszyscy radni 

otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 
Wójt wyjaśnił, że  mieszkaniec gminy zwrócił się z wnioskiem o dofinansowanie pobytu jego 

dziecka w klubie dziecięcym prowadzonym przez gminę Gozdowo. Statut tego klubu nie 

przewiduje możliwości pokrycia części kosztów, które ponosi gmina Gozdowo przez rodziców 

dziecka. Część tych kosztów ponosi gmina Gozdowo lub inna gmina, którego mieszkaniec  

uczęszcza do tego klubu. Klub dziecięcy jest to żłobek o nieco krótszym czasie pobytu dziecka 

w placówce. Ponieważ jest to przekazanie realizacji zadania własnego innej gminie konieczna 

jest odpowiednia uchwała Rady Gminy a następnie porozumienie między wójtami gmin. 

 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 175/XIX/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
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międzygminnego dotyczącego zasad finansowania opieki zapewnianej dzieciom do lat 3 

zamieszkałym na terenie Gminy Stara Biała w żłobkach lub klubach dziecięcych 

znajdujących się na terenie Gminy Gozdowo (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 
Ad. 12. 

W sprawach różnych: 

 
 Wiceprzewodniczący Rady przekazał prośbę mieszkańców ul. Umińskiego w Starych 

Proboszczewicach o poczynienie działań w kierunku spowolnienia ruchu na tej drodze, np. 

poprzez ustawienie znaku ograniczenia prędkości. 

 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że mieszkańcy zgłaszali uwagi do nagrań z sesji, 

twierdząc że są słabo słyszalne. 

 
W związku z brakiem pytań i uwag ze strony radnych Przewodnicząca przeszła do kolejnego 

punktu obrad. 

 
 
Ad. 20. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XIX Sesji 

Rady Gminy Stara Biała. 

 
 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

 

 

    Małgorzata Lewandowska 

 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Bornińska 


